
 
 

Dirigit a Isabel López Galera, alcaldessa-presidenta de l’Ajuntament de Xixona 

PROPOSTA PER A DEMANAR A LA GENERALITAT VALENCIANA UNA MAJOR DOTACIÓ 
DE GUARDES FORESTALS  

 

Joan Arques Galiana, com a portaveu del Grup Municipal de Compromís per Xixona, 

sol·licita que en el següent plenari ordinari es debata i, si escau, es responga 

favorablement a la següent 

PREGUNTA PER AL PLENARI 

Exposició de fets 

Estem afrontant un estiu especialment sec i calorós. La primavera, tot i que ha tingut 

diversos episodis de pluja, no pareix que haja pogut reverdir especialment els nostres 

paisatges, però, en canvi, ha generat una important biomassa que, a hores d’ara, 

presenta en general un aspecte grogós i ressec. 

El terme de Xixona és especialment ampli, divers i escarpat, amb una gran quantitat de 

serres de difícil accés si calguera respondre a qualsevol emergència relacionada amb el 

foc. 

Atesos tots estos motius, Compromís per Xixona presenta les següents 

Preguntes 

Ha sol·licitat l’Ajuntament a la Generalitat Valenciana, o té pensat fer-ho, una major 

dotació de guardes forestals que puguen cobrir amb més garanties tot el terme del 

nostre poble i, així, tindre més recursos per a evitar incendis que puguen danyar 

irreversiblement les nostres serres? 

Hi ha prevista alguna actuació per a contrarestar el perill d’incendis, com per exemple 

un pla de neteja de serres, camins i sendes? 

 

 

Xixona, 3 de juliol de 2015 


